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Προς τους Υπουργούς: 

 

1. Κλιματικής Κρίσης και Πολιτικής Προστασίας 

2. Υγείας 

 

Θέμα: Σοβαρές ελλείψεις στην πυρασφάλεια των δημόσιων νοσοκομείων 

  

Η ασφάλεια των δημόσιων νοσοκομείων αποτελεί ύψιστη προτεραιότητα, 

καθώς οι δομές του Εθνικού Συστήματος Υγείας φιλοξενούν ασθενείς που συχνά 

δεν έχουν τη δυνατότητα άμεσης μετακίνησης σε περίπτωση έκτακτης ανάγκης. 

Επιπλέον, οι ιδιαιτερότητες των νοσηλευτικών μονάδων, όπως η ύπαρξη 

εύφλεκτων υλικών και εξειδικευμένου εξοπλισμού, καθιστούν την πυρασφάλεια 

κρίσιμο ζήτημα δημόσιας ασφάλειας. 

Η πρόσφατη πυρκαγιά στο Γενικό Νοσοκομείο Νίκαιας, η οποία εκδηλώθηκε 

σε ώρα γενικής εφημερίας, ανέδειξε με δραματικό τρόπο τις σοβαρές ελλείψεις 

στα συστήματα πυρανίχνευσης και πυροπροστασίας που χαρακτηρίζουν τα 

περισσότερα νοσοκομεία του ΕΣΥ. Οι ελλείψεις αυτές εκθέτουν σε κίνδυνο τόσο 

τους ασθενείς όσο και το ιατρικό και νοσηλευτικό προσωπικό. 

Σύμφωνα με δημοσιεύματα, η πλειονότητα των δημόσιων νοσοκομείων δεν 

διαθέτει τα απαραίτητα πιστοποιητικά πυρασφάλειας, καθώς η έκδοσή τους 

προϋποθέτει την ύπαρξη ολοκληρωμένων συστημάτων πυρανίχνευσης και 

πυροπροστασίας, τα οποία συχνά απουσιάζουν. Ειδικότερα: 

• Μόνο λίγα, νεότερης κατασκευής, νοσοκομεία διαθέτουν πλήρη και σύγχρονα 

συστήματα πυρασφάλειας. 

• Τα περισσότερα παλαιά νοσοκομεία δεν έχουν καθόλου πιστοποιητικά 

πυρασφάλειας. 

• Υπάρχουν περιπτώσεις όπου τα πιστοποιητικά ισχύουν μόνο για 

συγκεκριμένα κτίρια ή επιμέρους τμήματα του νοσοκομείου, αφήνοντας 

μεγάλα τμήματα χωρίς την απαιτούμενη ασφάλεια. 

Δεδομένου ότι η διασφάλιση της πυρασφάλειας των δημόσιων νοσοκομείων 

απαιτεί συντονισμένη δράση μεταξύ του Υπουργείου Υγείας και του Υπουργείου 

Κλιματικής Κρίσης και Πολιτικής Προστασίας,  

 

Ερωτώνται οι αρμόδιοι Υπουργοί: 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:
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Ημερομ. Κατάθεσης:
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1. Ποια είναι τα βασικά προβλήματα που έχουν εντοπιστεί στα νοσοκομεία 

σχετικά με την πυρασφάλεια και ποιος είναι ο προγραμματισμός για την 

αναβάθμιση των συστημάτων πυρανίχνευσης και κατάσβεσης; 

2. Πόσα δημόσια νοσοκομεία δεν διαθέτουν επικαιροποιημένο πιστοποιητικό 

πυρασφάλειας και ποιος είναι ο σχεδιασμός για την άμεση ανανέωσή τους; 

3. Υπάρχει συγκεκριμένο χρονοδιάγραμμα και πρόβλεψη χρηματοδότησης για 

την εγκατάσταση ή αναβάθμιση συστημάτων πυρασφάλειας στα παλαιότερα 

νοσοκομεία που δεν διαθέτουν σύγχρονες υποδομές; 

4. Προβλέπεται η διενέργεια τακτικών ελέγχων από την Πυροσβεστική Υπηρεσία 

ώστε να διασφαλίζεται η συμμόρφωση των νοσοκομείων με τις απαιτούμενες 

προδιαγραφές πυροπροστασίας; 

 

Οι ερωτώντες βουλευτές 

 

Ανδρέας Πουλάς 

 

Ιωάννης Τσίμαρης 

 

 




